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Vedtak 

 AKM er ennå ikke ferdigstilt, men FDV dokumentasjon er under utarbeidelse og 
fakultetsledelsen håper at målingene snart vil være stabile slik at søknad kan sendes 
Mattilsynet.  
Universitetsstyret vil behandle saken i februarmøtet og fakultetsstyret vil få fremlagt 
status over de økonomiske belastningene som stengingen har medført i mars 2020. 
Prosjektsøknader vil bli behandlet fortløpende og fakultetsledelsen vil leie inn bistand 
ved behov. Infrastrukturutstyr står på lager og vil bli desinfisert og installert på de ulike 
stuene. ADM2020 skal evalueres gjennom en egenevaluering og panelvurdering. Det er 
13 fellestjenester ved UiT og tre fellestjenester på fakultetet. De store instituttene har fått 
utfordringer knyttet til tilsettingssaker gjennom redusert støtte og arbeidspress, mens 
mindre institutt har opplevd å få mer støtte.  

 Grimstad-utvalgets rapport er kommet på høring. Helsefak vil drøfte og samstemme egen 
høring med UNN og Helse Nord, samt med de andre fakultetene som tilbyr 
medisinerutdanning.  
Fakultetsledelsen vil i samarbeid med styreleder avklare hvordan fakultetsstyret skal få 
komme med sine innspill på høringen. Det tenkes at dette gjøres via telefon eller skype. 
Fakultetsstyret vil også få tilsendt innspillet som fakultetet sendte til utvalget.  

 Søker på instituttlederstillingen ved IKM har fått tilbud om stillingen.  
 Helsefak vil få svar i løpet av neste uke om fakultetet får tilslag på SFU, tematiske 

satsninger og Aurora. 

Universitetsdirektøren har fulgt opp finansieringen av Rettsgenetisk senter og finansiering fra 
KD. Senteret skal øke antall tilsettinger med inntil ni stillinger. 


